
 

 

Styrelse ledarmöte Fotbollssektionen  
Datum: 2022-03-20  
Lokal: Frasses hörna  
 
Närvarande   Roll     
Ulf B Sjöberg*  Ordförande Fotbollssektionen *Sekreterare  
Therese Schoultz  Domaransvarig  
Christian Ask   Tränare P12-13  
Niklas Blomkvist  Tränare P12-13  
Tobias Gunnarsson  Tränare FP14-16 
Peter Karlsson  Tränare A-Lag 
Hillevi Agranius  Avgående Kassör  
Lars Svärd  Ordförande Gränna AIS 
 
Ej Närvarande  Roll 
Anders Siljama  Tränare F11/12 
Erik Ingvarsson  Tränare F11/12  
Rauri Carthew  Tränare F11/12 
 
Ej svarat på kallelse 
Peter Karlsson  Tränare A-Lag 
 
Syfte och agenda  
Fotbollssektionen är en del av Grännas AIS och ansvara för att beslut fattade i huvudstyrelsen 
verkställs inom sektionen. Sektionen verkställer styrelsens beslut genom att tex.:  
- Hålla sig inom beslutad budget  

- Arbete och förmedla Gränna AIS värdegrund  

- Driva utvecklingen av sektionen med mål om att bibehåll och få nya medlemmar  
 
Sektionsstyrelsen består av Ordförande, Kassör, Domaransvarig och Ungdomsrepresentant.  
Möten inom sektionen sker 4ggr/år, då vi är en liten förening erbjuds alltid samtliga ledare att delta 
vid styrelsemötena då vi tror att öppenhet och transparens inom styrelsen gagnar idrottsutövandet.  
Protokoll förs i samband med alla möten och bygger på en standardagenda, protokoll och agenda 
återfinns på Laget.se och fotbollssektionens sida.  
 
Rubriker i fet stil tillhör mötesagendan, övriga rubriker hanteras enligt agenda för mötesåret  



 

 

§1 Ekonomi  
1.1 Förmedla årets budget till lagen, ink. Lagkassor  
- 
 
1.2 Beslut om inköp av nytt materia 
Nya bollar storlek 4, konhållare samt Ice pack är beställda i juni, pga. långa leveranstider har dessa 
inte kommit ännu. 
 
Behov av Byxor: Christian  
Behov av Jacka: Therese 
Behov av T-Shirt: Christian, Niklas, Therese 
 
Kolla med Henrik Alden om STADUIM besök. 
 
1.3 Besluta om vilken försäljning som ska ske inom lagen (Newbody, Saffran etc.)  
-  
 
1.4 Kontrollera att medlemsavgifter betalda?  
Har alla som vari aktiva under året betalat medlemsavgift?  
 
Förutsättning för att kontrollera är att spelare är registrerad i Laget.se, vid kontroll framkommer att 
A-Laget har använt spelare under året som inte är registrerade i Laget.se, samt att det finns spelare 
om lämnat för annan förening som inte är borttagen ur registret. 
 
1.5 Tränararvoden, finns behov av att skriva nya kontrakt?  
Beslut fattas efter genomgång av punkt 3.6.1 
 
1.6 Budgetavstämning  
Ingen ekonomgenomgång genomförs då sektionen saknar kassör 
 
1.7 Övriga budgetfrågor  
 
 

  



 

 

§2 Värdegrund och mål  
2.1 Genomgång av Grännas AIS värdegrund  
Genomförs under våren inför kommande säsong 
 
2.2 Revidering av Fotbollssektionens mål  
Ulf utarbetar verksamhetsplan där mål framgår 
 
2.3 Informera rutiner  
- 
 
2.4 Följ upp att alla inlämnat brottsregisterutdrag  
Nya registerutdrag ska lämnas för 2023 
 
2.5 Kontrollera att föräldramöten genomförts  
-  

 

§3 Lagen  
3.1 Inventering av lag, tränare, spelare, träningar och seriespel 
- 
 
3.2 Utse ansvarig att anmäla lag till seriespel 
Ulf anmäler de lag som spelar 7 mot 7, 9 mot 9 och 11 mot 11 till serie nästa år. 
 
För de absolut yngsta spelarna undersöker vi möjligheten till Poolspel 
 
3.3 Ska vi ha lagfotografering? 
Ja, kolla däremot leverantör då det finns dåliga erfarenheter rav nuvarande 
 
3.4 Summering av säsongen  

- 
 
3.5 Fastställa träningsschema utomhus 

- 
 
3.6 Summering av säsongen 
 
3.6.1 Övergripande 
Inför säsongen var målsättningen att 5st lag skulle spela seriespel. A-Lag, B-Lag, P09-11, P12/13 och 
F11/12, samt att A-Laget skulle spela Toyota Cup. 
 
När säsongen väl drog igång var utfallet enligt följande. A-Lag, P09-11, P12/13 och F11/12. Vi 
lämnade återbud till spel i B-Lagsserien och lämnade Walk Over i Toyota Cup. 
 
Utöver ovan kan vi konstatera at domarfrågan är prioriterad i föreningen inför nästkommande 
säsong, av de 5st domare vi har i föreningen är endast en (1) aktiv i föreningen, övriga är aktiva i IK 
Vista och Huskvarna FF.  
 
Nästa år har vi förhoppningsvis fler domare till de matcher som våra yngre lag spelar då våra killar 
födda 2010 nu är tillräckligt gammal för att döma matcher 
 



 

 

 
3.6.2 A-Lag 
Stor del av mötet diskuteras under mötet då vi är orolig över den utveckling som sker i vårt seniorlag, 
där träningsnärvaron efter sommaren varit väldigt låg. Det har vid flera tillfällen under 
sensommaren/hösten varit 5-8st spelare på träning.  
 
Kostnader A-Laget: 
Vid en snabb summering av kostnader som laget har under ett år uppgår dessa till ca. 50.000kr 
(Tränararvode, km ersättningar, domaravgifter, uteblivna LOK stöd, anmälningsavgifter seriespel, 
utrustning etc).  
 
Fotbollssektionens styrelse vill med anledning av ovan, samt nedan frågor från ledarna i laget lyfta 
frågan om A-Lagets vara eller icke vara då vi i nuläget lägger kostnader på ett lag som knappt har 
några aktiva spelare. De kostnader som laget kostar Fotbollssektionen och Gränna AIS kan i sådana 
fall omprioriteras till våra ungdomslag för att genomföra aktiviteter som lockar fler till våran 
verksamhet.  
 
Ledarna i A-Laget har ställt följande fråga till Fotbollssektionens styrelse 
 

1. Skicka ut intresseanmälan via skriftlig enkät till spelare för att kunna fastställa spelare i 
truppen, viktigt att detta sker snarast möjligt för att kunna arbeta vidare med planeringen. 

2. Vinterträna på konstgräs i Jönköping/Huskvarna för att kunna uppnå optimal kvalité på 
träningarna. Kan dela planen med annat lag om det är svårt med tider. Det räcker med en 
planhalva till antalet spelare. Detta gäller under månaderna Januari - Mars 

3. Sommarträning i Jönköping/Huskvarna en gång per vecka eftersom merparten av spelarna 
bor i Jönköping. Samt att de har uttryckt att de inte kommer fortsätta om inte träningen 
delas upp varannan gång. Den andra gången tränar vi på vår hemmaarena Ribbavallen  

4. Samarbeta med innebandyn för att göra en skriftlig planering för träningar och matcher så 
att dessa inte krockar. Viktigt för föreningen att båda lagen får bästa möjlighet att växa och 
det underlättar för spelare som inte behöver välja mellan lagen 

5. Mandat till Peter Karlsson (Gränna) att göra en förfrågan till Visingsö om en sammanslagning 
med seniorfotbollen ät möjlig. Detta för att skapa ett starkt A-lag och att även få ihop spelare 
till ett utvecklingslag så att alla får möjlighet att spela 

 
Svar: 
Efter mötet har frågan diskuterats i sektionen och vi har kommit fram till följande utifrån följande 
hypotes. 
 
A-Laget i Gränna behöver en ny start, vilket rent konkret innebär att vi behöver justera lagets 
ambitionsnivå. Grunde i A-laget behöver utgå från GASI värdegrund.  
 
Gemenskap 
Glädje och gemenskap är starka drivkrafter för att idrotta och en förutsättning för god prestation och 
ett livslångt idrottande. För att nå detta ska varje individ känna tillhörighet vilket innebär att man är 
betydelsefull för verksamheten. Att alla bidrar uti-från sin kompetens och känner sig uppskattade och 
bekräftade skapar en bra lagkänsla i föreningen. Det är allas ansvar att se och höra samt upptäcka 
signaler tidigt om någon inte mår bra. 
 
Vi är medveten att beslutet innebär att nuvarande tränare lämnar föreningen, samt att vissa spelare 
kan söka sig till klubbar i Jönköping. Vi tror däremot att en långsiktig satsning på gemenskap kommer 
medföra framgångar för laget.  



 

 

 
1. Ja, finns inga hinder att göra det 
2. Nej. Vi behöver inte gör den satsningen då laget förväntas spela i Div. 6 under kommande 

säsonger 
3. Nej, Laget behöver inte träna med den frekvensen att hyra av plan i Jönköping är nödvändig, 

laget förväntas spela i Div. 6 under kommande säsonger 
4. Gemensam diskussion kring träningstider ska ske löpande, tanken är inte att dessa ska 

krocka. Vi behöver däremot vara medveten om att innebandyn kommer vara prioriterad före 
fotbollen då de spelar i Div. 1 och 3. 

5. Ja, Vi kan kontakt Visingsö för att undersöka vidare 
 
Övrigt att notera. De A-Lagsspelare som vill extraträna kan göra det 1ggn/v med Oldboys, vilket skulle 
öppna för möjligheten att spela 9 mot 9 eller 11 mot 11.  
 
3.6.3 P09 tom 11 
Laget består vid slutet av säsongen av 10st spelare födda 2010 och 2011. Vid ingången av året hade vi 
13st spelare, varav en spelare född 09 har lämnat för IK Vista och spel i deras P08 lag och 2st lämnat 
då intresset för fotbolls svalnat. 
 
Inför säsongen hade vi ett separat spelar och föräldramöte där vi beslutade att utöka 
träningsfrekvensen till 3 träningar i veckan då det fanns ett stort missnöje hos spelarna då vi förlorat 
alla matcher de två tidigare säsongerna. Utvecklingen i laget har varit stor hos de individer som 
regelbundet tränar under året, tyvärr är vi väldigt få aktiva och de spelare som har låg 
träningsnärvaro påverkar således det sportsliga resultatet vid match, vilket skapat slitningar inom 
gruppen. Summerar vi året och de totalt 30 matcher (Seriespel, Träningsmatcher och Cuper) som 
spelats under året har laget vunnit 4st matcher och förlorat 26st, vilket är ett litet fall framåt. 
 
De spelare i laget som har hög träningsnärvaro har på senare tid flitigt börjat diskutera byte av 
klubbtillhörighet då man fortsatt vill spela fotboll, men fortsatt tycker att det är tråkigt att förlora 
matcher. 
 
Vi har den senaste månaden inlett ett samarbete med Ölmstad och hoppas att en sammanslagning 
går att genomför till nästa säsong och kan ge en ny gnista för våra aktiva och de som vill träna 
mycket. 
 
Följande frågor har ställts till våra aktiva, varav 6st har svarat enligt nedan 

1. Jag vill fortsätta spela fotboll 

a. Ja: 10 

b. Nej: 

2. Jag vill spela i ett kombinationslag med Ölmstad 

a. Ja: 9 

b. Nej:1 

3. Jag vill träna X antal gånger i vinter 

0 1 2 3 4 5 6 7 

 1 7 2     

4. Jag vill träna X antal gånger i sommar 

1 2 3 4 5 6 7 

 2 5 2 1   



 

 

5. Jag förväntar mig att mina lagkamrater tränar X% av träningstillfällena 

25 30 35 40 45 50 55 60 65 70 75 80 85 90 95 100 

  1       3 2 2    2 

 
 
3.6.4 P12/13 
20 spelare, de som inte tränar lika mycket får inte spela lika mycket 
 
3.6.5 F11/12 
Ej närvarande 
 
3.6.6 FP14 tom 16 
Ca.30 som varit delaktig under året, basen består av ca. 15-20spelare. 
Tobias som är huvudansvarig har fått hjälp av 2st föräldrar som blir tillskott på ledarfronten. 
 
En av ledarna är från Visingsö och har flaggat för att det finns fler ungdomar därifrån som är 
intresserad, viktigt att vi synkar tider för träning med färjorna  
 
3.6.7 Oldboys 
Det är ca. 10-20 aktiva i ”laget” som träffas 1ggn/v under sommarhalvåret på Ribbavallen och 1ggn/v 
under vinterhalvåret i Ribbahallen. Aktiva varierar från gång till gång, men basen som består av 5-6st 
är ganska konstant.  



 

 

§4 Cuper  
4.1 Lag anmälda till cupspel  
- 
 
4.2 Utvärdera cuper 
P09-11 har spelat 2st cuper under året. På våren spelades Giff cupen i Tidaholm (7 mot 7) och under 
hösten Kick On Cup i Tidaholm (9 mot 9)  
 
Väl anordnade cuper som ligger hyfsat nära och inte kostar allt för mycket, vi rekommendera alla att 
undersöka intresse för nästa års Giff cup som nu har öppnat sin anmälan. 
 
4.3 Polka cuppen  
- 

 
§5 Domare  
5.1 Inventering av domare 
 
5.2 Återkoppla uppföljningssamtal med säsongens domare 
 
 

§6 Kiosk  
6.1 Fastställa sortiment till kiosken  
- 
 
6.2 Genomgång av kioskrutiner  
- 
 
6.3 Beställa varor 
Sköts av vaktmästaren  
 
6.3 Utvärdera årets sortiment  
Har något saknats? 
 

§7 Städ  
7.1 Fastställa städtider ribbahallen  
- 
 
7.1 Uppföljning av genomfört städ  
Hur har det gått 
 

 
§8 Fotbollsskola  
8.1 Fotbollsskola? 
- 
8.1 Fastställa tidpunkt för fotbollsskola  
- 
8.2 Återkoppling från säsongen  
Hur ar det gått 

 
§9 Inventering  
9.1 Ordningsregler i förråden  



 

 

 
9.2 Inventering kläder  
Är alla matchställ inlämnade? 
 
9.3 Inventering Frasses hörna  
Inventarier kan flyttas till Innebandykiosken 
 
9.4 Inventering bollförråd  
Är det ordning och reda i respektive lags hörn?  
 
I A-Lagets hör ligger alla träningströjor i en hög i botten av skåpet 
 

§10 GAIS Dagen  
10.1 Planering  

- 
 
§11 Digiloo  
11.1 Planering  
- 

§12 Övriga frågor  
- 


